
Zápis ze 4. zasedání výboru pro strategické investice a
veřejné zakázky ZMČ Praha 10,

které se konalo dne 8/3/2023 v Radničním salonku, budova B, 5. patro,

MČ Praha 10, Vršovická 1429/68

Př/tomn/ členové výboru:

· Adam Štěpánek
· Ing. Gabriela Kolářová
· Mgr. Zuzana Lajksnerová (on-line)
· Ing. Tomáš Pek S.E.
· Ing. Michal Narovec
· Mikuláš Pobuda

Omluvenlč/enové výboru:

· jUDr. Radmila Kleslová
Pozn. Tajemník: jUDr. Kleslová se před začátkem výboru omlouvala předsedovi výboru, že bude
mít cca 15 min. zpožděni. Na jednání výboru dorazila v 16:25, kdy už bylo jednánl výboru
ukončeno.

Nepř/tomn/ členové výboru:

Hosté z řad RMČ PlO a prac, úřadu:

· Ing. Jan Jirásek, tajemník výboru SlVZ
· Ing. Dušan Kodrla, vedoucí oddělení přípravy a realizace investic
· Olga Koumarová, místostarostka, radní pro investice MŠ a ZŠ
· Be. jakub Brzoň - vedoucí OMP

L zahájeni jednánl VSIVZ

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:04 a po celou dobu jednání byl výbor usnášeníschopný. jednání
výboru probIhalo presenčně. Členka výboru Mgr. Zuzana Lajksnerová byla na jednání výboru připojena
on-line.

Program dle zaslané pozvánkjr

Návrh programu:
1. zahájení jednání
2. Schváleni programu, volba ověřovatele
3. Záměr ,,SnIžení energetické náročnosti ZŠ Nad Vodovodem"
4. Aktuální stav veřejných zakázek uveřejněných na profilu zadavatele MČ PlO
5. Informace o průběhu stávajÍcÍch významných investic
6. Různé
7. Závěr



Popis průběhu jednánl

L Schválen/proqramu a ověřovatele zápisu

Bylo hlasováno o programu jednánís výsledkem:

Hlasováni: pro 6; Proti O; Zdržel se O

jednání pokračovalo volbou ověřovatele. jako ověřovatel byl navržen Ing. Na rovec

Hlasování: pro 5; Proti O; Zdržel se 1

ä, Záměr ,,Snlženl energetické náročnostiZŠ Nad Vodovodem'"

Předseda VSlVZ uvedl bod, uvedl, že Členům výboru byl zaslán podklad, který obsahuje jak popis, tak
způsob financováni akce a dotázal se, zda členové mají nějaké dotazy k bodu. Mgr. Lajksnerová se
dotázala na odhad nákladů akce, kdy má v poznámkách odhad 100 mil KČ. Be. Brzoň uvedl, že 100 mil
kč je hrubý odhad a nyní se čeká na aktualizaci projektu, ze kterého vzejde kontrolnI rozpočet a
odhadovaná cena. Ing. Kolářová se dotázala na způsob fínancovániakce, kdy plán byl použít kontribuce
od developerů. Be. Brzoň potvrdil, že akce bude financována v rámci vlastních zdrojů a Ing. jirásek
uvedl, že se bude v případě, že bude otevřena nová výzva v rámci Modernizačního fondu přepodávat
žádost o dotaci z EU. Na otázku Ing. Kolářové ohledně stavebního povolení Be. Brzoň uvedl, že stavební
povolení je platné.

Předseda výboru načetl návrh usnesení k předloženému bodu:

Návrh usneseni:

,,výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

bere na vědomí

zahájení realizace záměru ,,Sn/žen/ energetické náročnosti ZŠ Nad Vodovodem°'

Bylo hlasováno o návrhu usnesení s výsledkem:

Hlasování: pro 6; Proti O

Návrh byl přijat.

£ Aktuá/n/stav veřejných zakázek uveřejněných na profilu zadavatele MČP10

Předseda VSlVZ uvedl bod a dotázal se, zda členové mají nějaké dotazy k bodu. žádný dotaz nebyl
vznesen. Dále předseda výboru členy informoval o průběhu veřejné zakázky ,,Tisk měsÍčniku" a
současně členy výboru informoval, že byl osloven gesčním radním pro životní prostředí Ing. Maršálkem,
aby výborinformoval o plánovaném HMG přípravy veřejné zakázky na údržbu zeleně a úklidu chodníků,



kdy by rád prezentoval výboru SlVZ záměr cca v 6/2023 a případně by mohlo dojit na společné jednání
výboru SlVZ a výboru pro životní prostředí.

Tim byl bod předsedou výboru ukončen.

S, Informace o průběhu stávajklch významných investic

Předseda bod uvedl a zmínil, že v rámci podkladů jsou uváděny i připravované dodatky v rámci
strategických investic. Ing. Kolářová se dotázala na připravované navýšeni ceny o výměnu oken v rámci
rekonstrukce ZŠ V Olšinách. Be. Brzoň uvedl, že se jedná o nutnou výměnu oken z důvodu jejich stavu
a současně musí být dodrženy požadavky památkové péče.

Tim byl bod předsedou výboru ukončen.

6. Různé

žádný dotaz nebyl vznesen

7. Závěr

Předseda VSlVZ tím ukončil jednání výboru v 17:23 a poděkoval přítomným za účast a připomenul čas
zahájení dalšího výboru od 17:00.

V Praze, dne 14. 3. 2023

Předseda VSlVZ: Adam Štěpánek'

Zapisovatel: Ing. jan jirásek, tajemník VSlVZ

Ověřovatel: Ing. Michal Narovec


